



MINISTRY OF PUBLIC AND BUSINESS SERVICE DELIVERY
Ministère des Services au public et aux entreprises

APOSTILLE
(Convention de La Haye du 5 Octobre 1961)

1. Country: / Pays : **Canada**

This public document / Le présent acte public

2. has been signed by / a été signé par

3. acting in the capacity of / agissant en
qualité de

Notary Public

4. bears the seal / stamp of / est revêtu du
sceau / timbre de

Notary Public

Certified
Attesté

5. at / à

Toronto, Ontario

6. the / le **2025-08-05**

7. by / par

8. N° / sous n°

9. Seal / stamp / Sceau / timbre :

10. Signature / Signature :



- This Apostille only certifies the signature, the capacity of the signer, and, where appropriate, the seal or stamp it bears. It does not certify the content of the document for which it was issued. Cette Apostille atteste uniquement la véracité de la signature, la qualité en laquelle le signataire de l'acte a agi et, le cas échéant, l'identité du sceau ou timbre dont cet acte est revêtu. Elle ne certifie pas le contenu du document pour lequel elle a été émise.
- This Apostille is not valid for use anywhere within Canada. L'utilisation de cette Apostille n'est pas valable au Canada.
- If this document is to be used in a country which is not party to the Hague Convention of 5 October 1961, it may need to be legalized by a consular office of the country of destination. Si ce document est destiné à un pays non partie à la Convention de La Haye du 5 octobre 1961, il pourrait nécessiter un légalisation par un consulat du pays de destination.
- To verify the issuance of this Apostille, see [www.officialdocuments.mgcs.gov.on.ca/en-US/validity-check/]. Cette Apostille peut être vérifiée à l'adresse suivante : [<https://www.officialdocuments.mgcs.gov.on.ca/fr-FR/validity-check/>]

3700 54056-1X

AFFIDAVIT

I, [REDACTED] Translator in the City of Toronto, Province of Ontario, make oath and say:

1. I am fluent in both Chinese and English.
2. I have translated the annexed document and carefully compared the translation from English into Chinese with regard to the following document:

The Last Will & Testament
3. The said translation is, to the best of my knowledge and ability, the complete and correct translation of said document.

SWORN before me at the City of Toronto
In the Regional Municipality of Metropolitan
Toronto

This 4th day of Aug

A Notary Public in and for
Province of Ontario

[REDACTED]
barrister, Solicitor and Notary Public

本人[REDACTED]系加拿大安大略省多伦多市居民，以下为本人遗嘱，执行日期2011年5月13日。

1. 遗嘱的理解与诠释

1.1 所用术语。在本遗嘱中：

“我的受托人”在遗嘱订立及执行期间，“我的受托人”系指本遗嘱的执行人和受托人，或本遗嘱的各执行人和各受托人。

1.3 段落标题。本遗嘱中的各段落标题不应影响本遗嘱的理解与诠释。

2. 此前所立遗嘱

2.1 我在此撤除本人此前所立一切遗嘱以及其他任何遗嘱处置办法。

3. 执行人与受托人

3.1 委任。我在此委任我的儿子[REDACTED]作为本遗嘱的执行人和受托人。如其无力担责，则委任我的女儿[REDACTED]以及我的儿媳[REDACTED]分别及共同作为本遗嘱的执行人和受托人。

3.2 受托人之遗产。我基于以下遗嘱信托，将我的所有财产（包括本人拥有全权委托权的财产）交予我的受托人。

3.3 债务、开支及税项。我的受托人应从本人遗产资本中拨款支付本人正当债务、葬礼和遗嘱相关开支，以及下文规定的各项税务。

3.4 担保。我的受托人在履行其职责时，无需进行任何担保。



THIS IS THE LAST WILL dated 13th May, 2011 of me, **KWAI FONG KO**, of the City of Toronto, in the Province of Ontario, CANADA.

1 INTERPRETATION

1.1 Terms used. In this will:

My Trustees means the executor and trustee or executors and trustees for the time being of this will.

1.3 Headings. The headings in this will shall not affect its interpretation.

2. PREVIOUS WILLS

2.1 I revoke all former Wills and other testamentary dispositions made by me.

3. EXECUTORS AND TRUSTEES

3.1 Appointment. I appoint my son [REDACTED] the executor and trustee of this will. If he is unable to act, I appoint my daughter, [REDACTED], and my daughter-in-law, [REDACTED] jointly and severally, the executors and trustees of this will.

3.2 Estate held by trustees. I give all my property, including any property over which I may have a general power of appointment, to my Trustees on the trusts set out in this will.

3.3 Debts, expenses, duties and taxes. My Trustees shall pay out of and charge to the capital of my estate my debts, my funeral and testamentary expenses and the duties and taxes referred to below.

3.4 Security. My Trustees need not give any security for the performance of their duties.

I certify that this is a true copy
of the original document
Date: 13 May 2011